
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet onsdag D. 24/1 2024, kl. 17- 19 

Tanja står for lidt let mad.  

 

Deltagende: Christine, Marie Louise, Cecilie, Charlotte, Laura og Tanja  

Afbud fra 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Nyt fra leder Økonomi: 
Vi kommer ud af 2023 med et pænt overskud på ca 
118.000 og det er inden for de 3% jeg må overfører. 
Vi gik ud året før med et underskud, grundet manglende 
refusion – den kom så, så rigeligt i 2023, så vi havde lidt 
penge der kunne bruges. 
Vi har fået handlet en masse ind, af det vi mangler, af 
møbler og legetøj og jeg laver legeplads i vuggestuen for 
75.000 – også betalt af 2023 budget. Der kommer to 
gynger, et nye legehus og er motorik balance bane. 
Jeg får en rotationsvikarrefusion mere i år.  
 
Personalesituation. 
Jeg er konstitueret i Vigersted de næste 3 uger, herefter 
holder jeg en uges ferie og så er jeg tilbage på fuld tid i 
Allindelille.  
Laura har timer til admin. februar med.  
 
Mette går snart på barsel og Sofie der er pædagog 
kommer i hendes vikariat. Sofie starter d. 1. februar 2024.  
 
Frem til august er vi 3 personaler på hver stue og så ser jeg 
på børnetal der. Min forhåbning er, at vi fast kan være 3 
personaler på hver stue og så dække timerne internt.  



  
Nyt fra formand D. 31/1 kl. 19 – 21 i Dagmarasylet, er der møde i 

Formandsnetværket med Borgmesteren. Christine kan ikke 
deltage, Laura deltager fra bestyrelsen, da ingen af de 
andre forældre repræsentanter kunne.  
Endnu en opfordring på, at få sendt referater ud fra 
netværket, efter hvert møde  
 

Årets aktiviteter med 
forældre deltagelse 
 

Tirsdag d. 14/5 Bedsteplantedag 
Lørdag d.8/6 Børnefestival 
Onsdag d. 24/4 Forældremøde 
Lørdag d. 31/8 Sommerfest 
Lørdag d. 21/9 arbejdslørdag 
Fredag d 29/11 Bedste-klippe-hygge-dag  
 
Forældre rep. Vil gerne deltage i Børnefestivallen og taler 
sammen om, hvem der kan hvornår.  

Forældremøde I invitationen: 

 Noget spændende oplæg  

 Når vi er på stuen – der skal være planlagt noget 
oplæg fra stuen og så skal der være tid til snak. 

 Vi taler om hvad der sker i hele huset og et 
oplæg, der er fint for jer alle. F. eks Cos – P, 
spejderne  

 Der er noget socialt i at være med, i et lille 
lokalområde som vores.  

Forældrene laver et lille skriv om, hvad der skal til, for at 
forældrene vil komme.  
 

Spejderne Vi ønsker et samarbejde med Spejderne og vi fortæller om 
de muligheder der er for samarbejde.  

Pædagogik og 
faglighed 

Vi arbejder med læringsmiljøer for tiden og når jeg er 
færdig med mine orienteringer, vil jeg gerne have, at I 
tager en runde på stuerne og komme med gode ideer til 
læringsmiljøer vi kan arbejde videre med.  
 
Ud over dette vil jeg i den kommende tid, sætte fokus på 
styrket faglighed.  



Der kommer stadig højere krav til vores praksis og det skal 
vi selvfølgelig honorerer.  
Hvad dette nærmere kommer til at indeholde, vender jeg 
tilbage til senere, men jeg vil tage udgangspunkt i 
nedestående.  
 
Vi tager en runde på stuerne. 
Hvad kunne være fedt at lave/ at have her? 
Laura har samlet noter sammen, som vi kan arbejde videre 
med på stuerne.  

Fra Laura Forsørgelse fra personalet, om vi skal have en kostpolitik? 

 Vi oplever flere madpakker hvor der er meget 
hvidt brød og sukkerholdige madvare  

 Vi taler om forskellige perspektiver.  
 Fokus på at alle stuer gør det på samme måde.  

Vi beslutter at tage dette op på næste møde.  
 

Børneforum Her blev der talt kvalitet i daginstitutionen generelt og 
dette på baggrund af kvalitetsundersøgelsen i vuggestuer 
og dagplejen.  
Når vi har pædagogisk tilsyn, er det de samme parametre 
de går ud fra; 

- Strukturel kvalitet 
- Proceskvalitet 
- Resultatkvalitet 

De vigtige elementer, der skal være til stede for at skabe 
højkvalitet for børn er: 

1. Mere anerkendende relationer 
2. Opmærksomhed og støtte til børnenes indbyrdes 

relationer og fællesskaber 
3. Styrke mulighed for leg 
4. Alsidig tilbud om aktivitet 
5. Fysiske omgivelser der inviterer til leg, understøtter 

aktivitet og fordybelse. 
 
Hvad skal vi bruge dette til fremadrettet? 

 Ikke rigtig noget. 
 

 Fik ikke rigtig noget ud af det. 



 Stemningen var, ikke til at stille spørgsmål – når 
man spurgte bed hun en af og vi følte ikke som 
forældre at vi fik noget rigtig med. 

 Følt sig talt ned til.  

 Dagmarskolen er merkant bedre end 
Ahornhallen, både med akustik.  

 

Forældrekaffe 
 

Vi fordeler de næste gange der er forældrekaffe mellem os 
i bestyrelsen. 
Fra næste periode skal vi opfordre de andre forældre til at 
kunne være med til at arrangerer forældrekaffe.  
Kommende datoer: 
2/2 –  
1/3 
5/4 
3/5 

EVT Var på valg i 2023 – Christine og Charlotte 
På valg i 2024 – Marie Louise og Cecilie 

 


